
P R O T O K Ó Ł Nr 34/09 
Komisji Rolniczo-Gospodarczej Rady Gminy w dniu 16 marca 2009 roku 

Posiedzenie trwało od godz. 1000 do 1400 w sali Urzędu Gminy Suwałki. 
Obecni na posiedzeniu członkowie Komisji:  
1. Złotnik Feliks 
2. Butkiewicz Henryk 
3. Nieszczerzewicz Adam 
4. Safinowski Andrzej  
5. Szczerbowski Adam 
Ponadto w posiedzeniu udział wzięli Tadeusz Chołko – Wójt Gminy, Zbigniew Mackiewicz – 
Sekretarz Gminy, Maciej Suchocki – Przewodniczący Rady, Danuta Bućko – Skarbnik 
Gminy, Alicja Przekop – Kierownik Ref. ds. IiG (listy obecności w załączeniu do protokołu).  
 
Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji. 
2.  Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

      3. Sprawozdanie z wykonania budżetu gminy za 2008 r. oraz omówienie zmian do 
budżetu gminy na 2009 r.  

4. Pismo Podlaskiej Wojewódzkiej Komendy Ochotniczych Hufców Pracy                        
w Białymstoku w sprawie przekazania budynku wraz z działką po szkole w Białej 
Wodzie. 

5.  Pismo Spółdzielni Mleczarskiej w Suwałkach w sprawie nieodpłatnego przejęcia 
budynku w miejscowości Białe. 

6.  Podanie Stefana Mackiewicz w sprawie remontu drogi we wsi Krzywe. 
7.  Zakończenie posiedzenia. 

 
Ad. 1 
Otwarcie posiedzenia Komisji. 
 
Pan Feliks Złotnik – Przewodniczący Komisji powitał zebranych i stwierdził, że                            
w posiedzeniu uczestniczy 100 %  ustawowego składu  Komisji, podejmowane opinie, 
wnioski są prawomocne. 
 
Ad. 2 
Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 
 
Do protokołu Nr 33 posiedzenia Komisji z dnia 23 lutego 2009 r. nie wniesiono uwag wobec 
czego protokół został przyjęty przez Komisję. 
 
Ad. 3 
Sprawozdanie z wykonania budżetu gminy za 2008 r. oraz omówienie zmian do budżetu  
gminy na 2009 r.  
 
Danuta Bućko – Skarbnik Gminy zapoznała szczegółowo ze sprawozdaniem z wykonania                
w budżetu gminy za 2008 r. Komisja nie wniosła uwag do sprawozdania z wykonania budżetu 
za 2008 rok. 
Komisja zapoznała się również z Uchwałą nr RIO.V-0036-3/09 Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w sprawie wyrażenia opinii o przedłożonym przez Komisję Rewizyjną Rady 
Gminy Suwałki wniosku w sprawie udzielenia Wójtowi  Gminy  absolutorium za 2008 r. oraz  
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Uchwałą nr RIO.V-0035-5/09 Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie wyrażenia opinii    
o przedłożonym przez Wójta Gminy Suwałki sprawozdaniu z wykonania budżetu za 2008 r. 
 
Skarbnik Gminy omówiła projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2009 rok. 
Zmniejszono plan wydatków między innymi z tytułu planowanej dotacji dla Starostwa 
Powiatowego na utwardzenie drogi przez wieś Niemcowizna, Białe  o kwotę 150 000 zł 
ponieważ to przedsięwzięcie zostanie wykonane ze środków Starostwa Powiatowego. 
Ponadto została wprowadzona dodatkowa zmiana do przedłożonego projektu uchwały                      
w sprawie zmian w budżecie gminy na 2009 rok polegającej na: 
- zwiększeniu dochodów o kwotę 360 000 zł z tytułu otrzymania dotacji od Wojewody 

Podlaskiego na budowę drogi w miejscowości Zielone Kamedulskie – Dubowo Drugie; 
- zwiększenie planu wydatków na budowę w/w drogi o otrzymaną dotację oraz przesunięto 

dodatkowo na to zadanie 140 000 zł (60 000 zł z budowy wodociągu w Okuniowcu i 80 000 
zł z budowy drogi w Okuniowcu). 

Komisja zapoznała się ze zmianami w budżecie gminy na 2009 r. Uwag nie wniesiono. 
 
Ad. 4 
Pismo Podlaskiej Wojewódzkiej Komendy Ochotniczych Hufców Pracy w Białymstoku         
w sprawie przekazania budynku wraz z działką po szkole w Białej Wodzie. 
 
Komisja po zapoznaniu się z pismem wnioskuje przekazać dla OHP część działki                              
z budynkiem, udostępnić mieszkańcom jedno pomieszczenie na potrzeby sołectwa (głosowało 
5 radnych: - za przekazaniem 5 głosów, - przeciw 0 głosów, wstrzymało się 0 głosów). 
 
Ad. 5 
Pismo Spółdzielni Mleczarskiej w Suwałkach w sprawie nieodpłatnego przejęcia 
budynku w miejscowości Białe. 
 
Spółdzielnia Mleczarska w Suwałkach proponuje przekazać na rzecz gminy nieodpłatnie 
budynek po byłej zlewni mleka w miejscowości Białe. Budynek znajduje się na działce 
gminnej. Komisja wnioskuje zgodzić się na nieodpłatne przejęcie w/w budynku (głosowało    
5 radnych: - za przejęciem 5 głosów, - przeciw 0 głosów, wstrzymało się 0 głosów). 
 
Ad. 6 
Podanie Stefana Mackiewicz w sprawie remontu drogi we wsi Krzywe. 
 
Komisja po zapoznaniu się z pismem Stefana Mackiewicz wnioskuje naprawić nawierzchnię 
drogi we wsi Krzywe w miarę posiadanych środków finansowych w budżecie gminy. 
 
Ad. 7 
Zakończenie posiedzenia.  
Przewodniczący Pan Feliks Złotnik zakończył posiedzenie. Podziękował za spotkanie.  

Na tym protokół zakończono i podpisano. 
 
Protokołował                                                                            Przewodniczący 
                                                                                      Komisji Rolniczo-Gospodarczej 
Adam Nieszczerzewicz                                                   
                                                                                                 Feliks Złotnik 



 


